



Hua Lu

Letter of Invitation  
2024 AAAL Conference  
March 16-19, 2024

On behalf of the American Association for Applied Linguistics (AAAL), I am pleased to invite you to attend and present your research entitled on *Navigating Identity Tensions in Changing Higher Education: A Narrative Inquiry of an EFL Academic* at 9:30AM during the 2024 Conference This event will be held in Houston, Texas on March 16 – 19, 2024 and is hosted by AAAL ([www.aaal.org](http://www.aaal.org)). The conference will be held at the Hyatt Regency Hotel Houston.

Note that this invitation to participate does not in any way oblige either AAAL or its local host for any expenses you may incur for travel, conference registration, or conference attendance.

SPECIAL NOTE: U.S. laws impose special restrictions on transactions relating to your country. AAAL will comply in all respects with all applicable U.S. laws, including embargoes of certain countries and Specially Designated Nationals as enforced by the Treasury Department. Your registration request is pending subject to legal clearance.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Ryuko Kubota', is written in a cursive style.

Ryuko Kubota  
AAAL 2024 Conference Chair

University of British Columbia

Venue: Hyatt Regency Hotel Houston

For more information on the AAAL conference, please visit our [website](#).



路华

邀请函

美国应用语言学协会 2024 会议

2024 年 3 月 16-19 日

我很高兴代表美国应用语言学协会邀请您参加 2024 年大会，出席并在会议上午 9:30 汇报题为“在不断变化的高等教育中驾驭身份紧张关系：一名外语学者的叙事研究”的研究报告。本次会议将于 2024 年 3 月 16-19 日在德克萨斯州休斯顿举行，由美国应用语言学协会([www.aal.org](http://www.aal.org)) 主办。会议将在休斯顿凯悦酒店举行。

请注意，美国应用语言学协会或其当地主办方不会以任何方式承担您因旅行、会议注册或出席会议而产生的任何费用。

特别提示：美国法律对与您所在国家/地区相关的交易规定了特殊限制。美国应用语言学协会将在所有方面遵守所有适用的美国法律，包括财政部实施的对某些国家和特别指定国民的禁运。您的注册申请需待法律批准。

真诚的

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Ryuko Kubota', written in a cursive style.

Ryuko Kubota

美国应用语言学协会 2024 会议主席

英属哥伦比亚大学

地点：休斯顿凯悦酒店

有关美国应用语言学协会会议的更多信息，请访问我们的网站。